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Agenda gerelateerde motie: Een visie op hoogbouw 

De raad van de gemeente Oss, in vergadering bijeen op 17 oktober 2024 

Constaterende dat: 

• De gemeente Oss geen hoogbouwvisie heeft; 

• De komende jaren in de spoorzone, Schadewijk, Amsteleind veel gebouwd zal worden, met 

een substantieel aandeel hoogbouw; 

Overwegende dat: 

• De gewenste mate van hoogbouw verschilt tussen wijken en buurten, zo zal in het centrum 

meer hoogbouw gewenst zijn dan in de buitenwijken; 

• In het ontwikkelperspectief spoorzone (pagina 13) wordt aangegeven dat hoogbouwvisie 

vereist is; 

• Het uitgangspunt 7+1 in dat zelfde ontwikkelperspectief spoorzone wordt gegeven eigenlijk 

al een aanzet is tot een hoogbouwvisie, maar geen rekening houdt met de 

nuanceverschillen van verschillende wijken en buurten; 

Draagt het college op: 

• Een discussie nota over de gemeentelijke visie hoogbouw uiterlijk in het eerste kwartaal 

van 2025 opiniërend aan de raadscommissie voor te leggen; 

• Aan de hand van de uitkomsten van deze opiniërende bijeenkomst een visie hoogbouw 

voor de gemeente Oss op te stellen en deze aan de raad ter vaststelling aan te bieden; 

En gaat over tot de orde van de dag 
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Herman van Kessel Jelle van der Vliet 
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